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Szonowny Pon

Marek Wajtkowski

Prezydent m. Wloclowka

uprzejmie proszq o udzielenie szczegotowej informacji o wynikach

finonsowych naszych-miejskich spotek komunalnych zo rok 202a.

Chciafbym zopoznai siq joka jest sytuacjo- kondycja finansowo noszych-
miejskich spolek komunolnych.

Proszq rowniei o informacjq czy za rok 2A20 Prezesi Spotek komunalnych
otrzymali dodotkowe wynagrodzenie roczne.

Z powaianiem
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